
Respostes a la Ciutadania del Grup Municipal PSC al Ple 15/10/08 
 
 
Registre 15007 
Mª Teresa Carbonell 
Per al PSC 
 

1- El dia del pregó de la Festa Major ens va sorprendre el que va dir la 
pregonera Andrea Fuentes. Per a justificar el seu pregó bilingüe va 
dir que ho havia fet per la decisió que s’havia pres per majoria. 
Saben vostès a quina majoria es referia? Hi va tenir res a veure 
l’Ajuntament? 

 
No sabem a quina majoria es referia, era una cosa evidentment d’ella, no va 
comptar pas amb l’Ajuntament per consultar ni dir en quin idioma havia decidit 
fer el pregó, això ho respectem absolutament, és qüestió de cada una de les 
persones convides a fer-lo. 
 
Registre 15008 
Jordi Raventós 
Per al PSC 
 

1- Com és que s’obvia el nom de Finestrelles a l’autobús i en el seu 
lloc diu Sant Joan de Déu, si el nom del barri és Finestrelles? 

 
El que diu a l’autobús és Sant Joan de Déu, que és un referent clar, tothom sap 
que Sant Joan de Déu està a Finestrelles. No obstant això, sí que porta en el 
vidre de davant La Miranda, La Mallola, Ciutat Diagonal, Finestrelles i Centre.  
 
Hem fet gestions, perquè això és una sol·licitud que venia ja de l’Associació i  
vam prendre nota. De fet, vam fer una gestió que encara està pendent de 
resoldre per veure si és possible que el display que porta davant pugui anar 
canviant, com hi ha autobusos que ho fan, que posi Tram Finestrelles -Sant 
Joan de Déu. Estem esperant que ens diguin la viabilitat o no d’aquesta 
solució.  
 

2- Què teniu previst de fer degut a la crisi econòmica, cara a la 
ciutadania? 

 
Una crisi global,  una crisi econòmica mundial, no es pot resoldre localment, els 
governants locals poca cosa poden fer per resoldre una crisi d’aquesta 
naturalesa.  
 
Però el que nosaltres sí que podem fer és, dins les nostres possibilitats, és 
aplicar algunes mesures que hem comentat abans, que són les que determinen 
les línies estratègiques del pressupost per al proper exercici, en el sentit que no 
disminuirà la inversió, per tant, això vol dir fer obra pública i, per tant, crear 
feina, dinamització econòmica també, fer una política pressupostària austera 
quant a despeses, evidentment, d’acord amb les circumstàncies, i després, 



quant a temes socials, centrar-nos en què no hi hagi cap tipus de mancança 
amb les partides pressupostàries que dediquem a aquestes finalitats. 
 
Registre 15009 
Elisabet Millà 
Per al PSC 
 

1- Ja fa més de 18 mesos que el cap de la Policia Local va ser 
protagonista d’una detenció per conduir begut i sobrepassar de 
molt la taxa d’alcoholèmia permesa. S’ha reincorporat a la feina ja 
que fa divuit mesos que està de baixa i tenim entès que és el màxim 
permès? Si segueix de baixa vol dir que ha canviat el concepte de 
baixa? En quina situació es troba el seu cas? Ja hi ha sentència 
ferma? 

 
El dia 22 de setembre d’enguany, el seu facultatiu, el metge de capçalera, li va 
atorgar l’alta perquè ja portava 18 mesos de baixa. A partir d’aquest moment hi 
ha una alta d’ofici per part de la Seguretat Social i qui passa a pagar-li el 
conjunt de les seves retribucions és la Seguretat Social. Ara el que farà la 
Seguretat Social és fer, diguem-ne, una revisió i passar per un tribunal mèdic 
que determinarà si dóna l’alta definitiva o algun tipus d’invalidesa.  
 
Aquesta situació d’alta provisional que assumeix la Seguretat Social mentre no 
es produeix aquesta revisió del tribunal mèdic, pot tenir un període màxim d’1 
any. Per tant, en un període màxim d’1 any, el tribunal mèdic corresponent de 
la Seguretat Social resoldrà si passa a una situació d’alta definitiva o bé a algun 
tipus d’incapacitat.  
 
Quant al tema de si hi ha o no una sentència, nosaltres no tenim coneixement 
de l’existència de cap sentència ferma sobre els fets que van ocórrer al 
municipi de Rubí. 
 
 
Registre 15010 
Núria Roig 
Per al PSC 
 

1- Quin és el motiu pel qual el carrer Joan Miró s’estreny en arribar a 
l’escola Isabel de Villena? 

 
Això estava previst en un principi per un tema dels autocars, i com que la 
vorera era una mica estreta hi havia un eixamplament perquè poguessin baixar 
els alumnes amb comoditat. S’ha canviat, i els autocars ara diguem que 
baixaran per l’entrada, per la vorera que dóna directament a l’escola i per tant, 
no hi haurà cap estrenyiment del carrer.  
 
 
 
 
 



Registre 15011 
Eulàlia Herranz Parés 
Per al PSC 
 

1- A la piscina municipal de La Plana, una de les activitats que es fa és 
Aqüa Gim en la que hi participen un bon grup de persones. Des de 
fa uns mesos aquesta activitat no té la qualitat necessària per 
manca de megafonia per treballar al ritme de la música. Malgrat les 
queixes seguim sense tenir-ne. L’Ajuntament, com a responsable 
final de les instal·lacions hauria d’exigir a l’empresa privada que la 
gestiona que doni tant als treballadors com als usuaris les 
condicions necessàries per fer una bona feina. 
Farà alguna gestió l’Ajuntament per a resoldre aquest problema? 

 
L’aquagym és una de les 120 activitats que conformen en aquest moment 
l’oferta que tenim al complex esportiu de La Plana. Aquestes avaries es 
produeixen degut a la humitat, i el que em comunica el departament tècnic és 
que estan buscant algun tipus de caixa estanca per poder col·locar dins la 
megafonia i, per tant, poder resoldre el problema. 
 

2- A l’Avinguda Ahrensburg hi ha un parell de pivots que des del mes 
d’agost falten. Això, durant el dia amb l’afluència de visites a Sant 
Joan de Déu, provoca que hi  aparquin cotxes i a vegades és 
impossible passar a peu o fins i tot amb cotxe. 
Quan reposareu aquests pivots? 
(Adjunto fotografies) 
 

Ja hem donat instruccions perquè es reposin. Aquests, de totes maneres, estan 
repetidament arrencats i moguts. Ho dic perquè no és la primera vegada, sinó 
que és un fet que sovinteja en aquella zona. 

 
 
Registre 15012 
Ma. Teresa Carbonell 
Elisabet Millà 
Jordi Raventós 
Per al PSC 
 
Després de la passada reunió amb el Sr. Enric Giner, la tècnica municipal 
Sra. Josefina Blasi i els tècnics de l’equip d’arquitectes Roig i Batlle 
dissenyadors del projecte de l’avinguda Jacint Esteve i d’alguna manera 
de la tala d’alzines de l’Avinguda dels Països Catalans, voldríem fer algun 
aclariment i tal i com ja vam manifestar en l’esmentada reunió i demanar 
el posicionament del nostre Ajuntament: 
 
En primer lloc, la persona que es va encadenar a un arbre, no ho va fer a 
un pi, com es va dir en aquesta reunió i que cap dels tres sotasignants 
vam poder rebatre, perquè el dia dels fets quan vam arribar aquesta 
persona ja era dins del cotxe dels mossos d’esquadra (adjuntem 
fotografia). 



 
Efectivament, no va ser cap pi, això vaig dir-ho jo, que em semblava a mi que 
era un pi, però jo accepto perfectament que es tractés d’un quercus o una 
alzina, no tinc cap inconvenient en acceptar-ho. Semblava, per l’escorça, que 
era un pi i jo vaig dir un pi.  
 
 
En segon lloc reafirmar-nos en que els mossos d’esquadra van agafar la   
càmera fotogràfica digital d’una persona que havia estat fent fotos de la 
tala i que van esborrar les fotografies que s’havien fet de l’acció. 
 
 
En tercer lloc reafirmar-nos que va ser sol·licitada la presència de 
l’alcaldessa en funcions al lloc dels fets, el que hagués estalviat la 
detenció d’aquesta persona que només feia que defensar la legalitat (tots 
sabíem que aquelles alzines no s’havien de tallar) i ara aquesta persona 
no tindria una causa pendent amb la justícia. 
 
1.- Qui té la responsabilitat que no es presentés l’alcaldessa? 
 
Jo crec que ja he contestat en una altra de les preguntes que ha fet la Sra. 
Lídia Ibáñez abastament aquest tema. 
 
2.- Quin paper tindrà l’Ajuntament en aquest cas, ja que d’haver estat en 
el seu lloc l’alcaldessa en funcions podria haver evitat aquest desenllaç? 
 
Doncs també crec que ha quedat contestat en el sentit que no hi ha cap 
obligació de presentar-se en un lloc on es produeix un fet concret. 
 
 
Registre 15013 
Ma. Teresa Carbonell 
Elisabet Millà 
Jordi Raventós 
Eulàlia Herranz Parés 
Núria Roig 
Per al PSC 
 
1.- Durant el període corresponent vam fer arribar un seguit d’al·legacions 
sobre el Reglament Orgànic Municipal. Ja s’han estudiat aquestes 
al·legacions?. Les heu incorporat al ROM?. 
 
Bé, hem quedat que, en propera Junta de Portaveus, faríem el plantejament de 
les al·legacions i els suggeriments que s’han rebut respecte del ROM.  
 
 
 
 
 
 



Registre 15014 
Eulàlia Herranz Parés 
Núria Roig 
Per al PSC 
 
Al carrer Santa Rosa, entre l’hotel i les obres de Sant Joan de Déu ens 
hem quedat sense pas per als vianants. Hem d’anar pel mig del carrer. La 
vorera de l’hotel, sempre està ocupada o per autocars o per cotxes, ja que 
és una vorera feta per donar servei a l’hotel. La vorera del davant està 
ocupada per la tanca de les obres de Sant Joan de Déu i s’ha quedat tan 
reduïda que no s’hi pot transitar. També hi aparquen cotxes.  
 
Després de diferents reclamacions a la policia local, el Sr. Giner ens 
respon que està desestimada la proposta segons l’informe del Sr. Villa.  
 
Demanem aleshores una reunió amb el tècnic corresponent i amb el Sr. 
Leyva. Aquest darrer ens respon mitjançant un missatge escrit per mòbil 
el dia 29 de setembre de 2008, a les 06h. 49’ 32” A.M. que diu textualment: 
 
“Envers la vostra sol·licitud de reunió i després d’haver consultat 
l’assumpte, entenem que no és necessari donat que s’estan atenent les 
vostres demandes, excepte la tanca de St. Rosa pels motius que ja vàrem 
comentar. 
Leyva” 
 
Deixant a part la resposta i l’hora d’enviar missatges, per on han de 
passar els vianants? (adjuntem fotografies). 
 
Ha de ser Sant Joan de Déu qui amb un rètol indiqui per on han de passar 
els vianants a la via pública?. 
 
Qui pren les decisions, els polítics o la policia? 
 
A veure, respecte del tema del carrer Santa Rosa i la possibilitat de segregar 
un pas amb tanques per als vianants. Això ho hem anat a veure una pila de 
vegades, jo he anat avui mateix a veure també una altra vegada el carrer. Sí 
que és veritat que en algun moment aparca algun cotxe que encara empitjora la 
situació, però si poséssim algun pas, a part que la corba és realment perillosa, 
dificultaria l’encreuament o el gir des de l’hotel, donar la volta per tornar cap 
enrere pel carrer Santa Rosa, perquè saben vostès perfectament que al carrer 
Santa Rosa hi ha uns pivots on no es pot passar. Està tallat, per tant, al trànsit.  
 
Jo ho he estat veient, i penso, crec sincerament, que el pas pel carrer, per la 
vorera de l’hotel, és suficient, penso que és suficient.  
 
Quant a la pregunta que fan que diu: “Qui pren les decisions?” Home, depèn si 
són d’ordre estrictament operatiu. Si són d’ordre estrictament operatiu les pot 
prendre el tècnic, i si són polítiques els polítics, i algunes operatives que calgui 
consultar, doncs els tècnics les consulten també als polítics. 
 



 
 

 
 


